
Vážené kolegyně, vážení kolegové,

ráda bych se ucházela o pozici zástupce rezidentů a navázala tak na předchozí práci kolegů. Dovolte mi 
tedy, abych se Vám touto formou představila a nastínila, čemu bych se jako zástupce rezidentů věnovala. 
Jedná se o záležitosti, které dle mého názoru mají smysl a máme šanci je ovlivnit.

Od podzimu 2018 pracuji na Urologické klinice FN Motol. Ještě před nástupem jsem strávila čtvrt roku na 
urologickém oddělení ve Velké Británii, díky čemuž jsem získala náhled, jak vypadá urologie a rezidentura 
mimo Českou republiku. Rezidentem jsem jeden a půl roku, přesto jsem měla příležitost zúčastnit se 
tuzemských i zahraničních akcí a uvědomuji si, jak důležité tyto zkušenosti pro rezidenta jsou a jaká 
můžeme mít od podobných akcí očekávání. Jedním z mých cílů tudíž je nejen udržet stávající podporu 
České urologické společnosti pro rezidenty při jejich účasti, ale také bych ráda motivovala rezidenty k větší 
spolupráci na vytváření jejich programu.

Dále bych se chtěla zaměřit na vzdělávání a to jak teoretické, tak praktické. Mým plánem je aktualizovat 
materiály na webových stránkách a doplnit je o přednášky z povinných kurzů. I vzhledem k aktuální situaci je 
dle mého názoru vhodné začít využívat možnosti online kurzů a do vzdělávání je zařadit.

Nebojím se projevit názor svůj a jsem připravená zprostředkovat ten Váš, stejně jako jsem otevřená Vašim 
nápadům a připomínkám.

Věřím, že naplním Vaše očekávání.

Bára Žemličková


